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1. Ordinære bestyrelsesmøde 2024 - 2025
Mandag 2/9
Kl. 19:00 21:00

Referent: Shaun

Fraværende: Jens, Marie, Hjalte & Pernille

I = information, D = drøftelse, B = Beslutning

Punkt Indhold Referat

Evt.

Præsentation af nyvalgte 
elevrådsrepræsentanter og nuværende 
bestyrelse.

Skolemums:
Ole er i dialog med Skolemums

Der kræves blot 10 tilmeldinger for at 
Søvind skole kan oprettes hos 
Skolemums. Kontakt Ole for tilmelding, 
således Ole kan skabe sig et overblik af 
en evt. interesse 
10 bestillinger dagligt vil være nok, og 
de levere.
Skolemums levere i øjeblikket til 
Stensballe skolen
Maden leveres samme dag, så længe 
bestillingen falder inden kl. 8:00 den 
pågældende dag
Muligheden er tilgængelig for både 
indskolingen, mellemtrin og personalet 
i samdriften Søvind
Skolemums skal ses som et tilbud til 
den enkelte
Link: Skolemums: 
https://skolemums.dk/index.php/bestil-
din-mad/



Side 2

Skoleboden bibeholdes i sin nuværende 
form.

Gennemgang 
af referat I

Gennemgang af referat fra mødet d. 
30-5-2024
Gennemgået.
Emnet mission og vision er ikke færdigt 
drøftet.

1. Korte 
efterretninger: I

Elever

Eleverne har et ønske om nyt 
udendørslegetøj/aktiviteter til pauserne  
Nye net til fodboldbanen, da nettene i 
øjeblikket er flosset 
Elevrådet har drøftet nyt indhold i 
skoleboden 
Den nye skoledag er blevet kortere. De 
oplever personligt mere tid til 
legeaftaler
At klassernes forældre er velkomne til 
at donere spil, bolde mv

Bestyrelsesformanden

Ole stiller op til det kommende 
kommunalvalg med mål om at arbejde 
for oplandet, skole, by og de dertil 
manglende prioriteringer
Ole er usikker på, hvad fremtiden 
bringer for sit bestyrelsesarbejde i 
efteråret 2025

Personale Dagtilbud

Personale Dagtilbud: Ulla
5 nye medarbejdere i dagtilbuddet
Ulla henviser til præsentationer af nye 
medarbejdere på Aula 
Ulla har valgt af bruge penge på 
fastansættelser frem for vikarer, med 
mål om at skabe ro på stuerne 
Anja er sygemeldt indtil videre i 4 uger 

Dagplejen:
Rikke er glad for at få en ny kollega
Der er ny energi at spore. Rikke har nye 
projekter i støbeskeen og glæder sig til 
samarbejdet med Maria og Søvind 
Børnehus

Personale Skole/SFO
Skole: Pia
Børn og voksende er meget glade for 
den afkortede skoledag



Side 3

At der er forskel at mærke på børnenes 
energiniveau 
At det er en forandret skoledag sidst på 
dagen. På den positive måde
At der er god gang i børnehaveklassen. 
At det er en stor omvæltning for 
børnehaveklassebørnene at starte, da 
de nu skal kunne mange ting selv
At samarbejdet børnehave og skole 
imellem fungere godt
Der er skabt en god ramme og 
fordelingen af brugen af børnehavens 
legeplads
Der forsøges så vidt muligt af udgå at 
forstyrre hinandens lege
At der er god stemning blandt børnene i 
indskolingen
At der er god stemning blandt børnene 
på mellemtrinnet

2. Ledelse 
samdriften O

Dagplejen.
Musikundervisningen 
(fra sidste møde)

Ny dagplejer Maria ansat
Ledelsen begrunder ansættelsen med, 
at de vil sikre byens børn plads i Søvind
At fremtidens ansættelser er personale 
der vil samdriften og vores 
landsbysamfund
Ved sygdom tilbydes dagplejens børn 
pasning i vuggestuen

3. Årshjulspunkt

Økonomi: status
Bygninger: status

Forventet underskud på drift i 
samdriften. Ca. 570.000 kr., som 
dækker rengøring, vedligeholdelse el, 
vand & varme mv. 
Der er dialog med kommunen i fht 
tildelingsmodel og opbygning af 
tildelingens elementer.
Der er bortset fra dette balance i 
økonomien i samdriften.
Ulla har valgt at investere i nye møbler 
og legetøj

Fremtidens byggeri: Ulla-Ole
Der er sat ny projektleder på 
byggeprocessen.
Vores kontakt politiker presser på i 
Byrådet 
Det er en langsommelig proces 



Side 4

Bestyrelsen vil i nærmeste fremtid 
invitere vores kontakt politiker ud til 
dialog 

4. Principper D

Afslutningsugen for 6.

Mobilpolitik ->digital 
politik. 

Udskudt næste møde

Punktet er ikke færdig drøftet
der er ønske fra bestyrelsens side om, 
at et oplæg omkring skærmtid og digital 
dannelse for forældre, ligger som er et 
fast punkt i skolens årshjul. Pia 
undersøger mulighederne
Fremtidens forældremøder var muligvis 
et sted oplægget kunne placeres

Punkter til næste 
dagsorden

Retningslinjerne i Horsens Kommune 
for meddelelsesbogens erstatning af 
elevplaner 
Fondsmidler 
Musikundervisning 
Principper skoleafslutning 6 årgang 
Elevrådets punkter
Mission og vision


